
Protokoll fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening

Teams-möte 20/5 2021
Närvarande: Marina Johansson, Magnus Persson, Elna Burén, Jan-Anders

Håkansson, Marcus Strömberg och Marianne Eriksson

§ 1 Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat

§ 2 Dagordningen godkändes

§ 3 Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes.

§ 4 Rapporter: Jan-Anders rapporterar från sitt möte med OKTV. OKTV önskar
förlänga avtalet med Fågleboda fiber. Styrelsen sammanställer ett förslag på
fortsatt samarbete som kommer att presenteras på Årsstämman.

Angående nya anslutningar så gäller CSAB:s offert på anslutningen I

Dalanshult fortfarande.

§ 5 Skrivelser: Faktura från OKTV på drift o underhåll 2020. 28404+moms.

§ 6 Ekonomisk rapport: Saldo per den 20/5  399251,28

§ 7 Årsstämma: Årsstämma den 8/6 kl 19,00 i stora salen i

Församlingshemmet. Magnus bokar lokal. Jan-Anders skickar ut kallelse.

Marina skriver dagordning , årsberättelse och ber valberedningen om lista på

deras förslag. Elna fixar fikat. P.g.a Av Corona kommer det att ges möjlighet

att ge fullmakt via representant på mötet för de som inte kan närvara.

Information i utskicket inför Årsstämman.

§ 8 Nästa möte: Bestäms på konstituerande styrelsemötet efter årsstämman.

§ 9 Övriga frågor: Vi tar med oss frågan om målkapital till årsstämman 2022.

§ 11 Marina tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Vid protokollet:

Elna Burén Marina Johansson

Sekreterare Ordförande


